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PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi, 28.02.2022, in cadrul şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

Şedinţa a fost convocata de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 369 din 22.02.2022, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. 
a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare. 

 La şedinţă participă un număr de  18 consilieri locali din cei  convocați, absentând 
nemotivat dnul consilier local Moroșanu Gabriel. 

 Dnul  primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua, bine ați venit la 
ședința ordinară pe luna februarie. Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție în termenul 
legal, cu suplimentările ulterioare, pentru care vi s-au prezentat materialele aferente. Alte 
propuneri pentru completarea ordinii de zi? 

 Dnul  consilier local Stoica Cozmin propune punctul Diverse. 
   Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

  Se propune spre aprobare ordinea de zi în totalitate, respectiv:  
              1.  Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 27.01.2022 şi 10.02.2022; 
              2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local 
al Municipiului Fălticeni în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii 
educaţiei din cadrul Colegiului Naţional “Nicu Gane” Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise 
pentru închirierea spaţiilor din incinta Centrului medical Fălticeni, situat pe strada 
Ion Creangă, nr. 1, proprietatea privată a Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
             5. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin atribuire directă și/sau 
prin licitație publică, în condițiile legii, a suprafeței de 247,7353 ha teren pajiști 
permanente, proprietatea privată a municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
             6. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local 
al Municipiului Fălticeni în comisiile de evaluare a probei de interviu din cadrul 
concursului organizat pentru ocuparea funcţiilor de director/director adjunct  din 



unităţile de învăţământ preuniversitar de stat din municipiul Fălticeni, sesiunea 
ianuarie – aprilie 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei municipiului Fălticeni şi 
a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Fălticeni şi ale unităţilor subordonate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
  8. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a 
devizului general pentru obiectivul de investiţie ”Reabilitare pod DN Km 414+500, 
str. Sucevei, Municipiul Fălticeni” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            9. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL 
către titularii contractelor de închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 10. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL 
- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 11. Proiect de hotărâre privind comasarea unor corpuri de proprietate înscrise 
în domeniul privat  al  Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 12. Proiect de hotărâre privind preluarea în patrimoniul public a bunurilor 
aferente unor obiective de investiții ce deservesc sistemul de alimentare cu apă și 
canalizare al municipiului Fălticeni și transmiterea acestora în administrarea 
operatorului regional S.C. ACET S.A. Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 13. Proiect de hotărâre privind trecerea din  domeniului public al Municipiului 
Fălticeni, judeţul Suceava, în domeniul privat al acestuia, a trei imobile(platforme 
asfaltate) - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 14. Proiect de hotărâre privind modificarea denumirii unui imobil, proprietatea 
privată a Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
           15. Proiect de hotărâre privind iniţierea demersurilor privind încheierea unei 
Înţelegeri de Cooperare şi Înfrăţire între Municipiul Fălticeni, Judeţul Suceava şi 
oraşul Chieri, Italia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

16. Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate 
pentru “ Întocmire PUZ în vederea demolării construcţiei C1 şi construirii unui 
imobil ( D+P+3E), cu spaţiu comercial (D+P) şi locuinţe colective (E1+E2+E3), 
împrejmuire, sistematizare verticală şi branşamente utilităţi” generat de imobilul 
situat în judeţul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, strada Sucevei, nr. 91. 
A, identificat prin nr. cadastral 41292, proprietatea FLOREA GRIGORE şi FLOREA 
LIDIEA - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

17. Proiect de hotărâre privind modificarea structurii organizatorice a 
Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

18. Proiect de hotărâre privind suplimentarea statului de funcţii al Spitalului     
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

19.   Informare privind activitatea desfăşurată de Direcţia Poliţie Locală în perioada 
01.01.2021 – 31.01.2021                                                               

 Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 18 voturi 
„pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv  Procesele – verbale 
ale şedinţelor din data de 27.01.2022 şi 10.02.2022; 
 Dna  secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesele-
verbale ale ședințelor din data de 27.01.2022 şi 10.02.2022, acestea fiind aprobate cu 
unanimitate de voturi, respectiv 18 voturi „pentru”.  



 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Dnul  primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Suntem în situația fericită de a 
face o rectificare pozitivă a bugetului local de venituri și cheltuieli, pentru că așa cum vă 
spuneam au fost anumite sume de bani pe care a trebuit să le distribuim către 
învățământ, până vom primi standardele de cost și bunuri și servicii din cotele defalcate 
de T.V.A . Am primit o parte dintre sume, astfel  banii pe care i-am disponibilizat am putut 
să îi aducem înapoi în bugetul local de investiții și de funcționare. Partea rea este că nu 
am primit toți banii pe care trebuia să-i primim, iar trimestrializarea este deficitară. Știți 
foarte bine că avem cheltuieli foarte mari cu utilitățile la școli, în trimestrul I și IV, în lunile 
de iarnă. Cea mai mică sumă am primit-o în trimestrul I, când facturile sunt și cele mai 
mari. Cea mai mare sumă este în trimestrul IV, deci trebuie să ajutăm învățământul, să 
acordăm bani de la buget, astfel încât unitățile școlare să își poată achita facturile la 
utilități, urmând ca în trimestrul IV să recuperăm sumele de bani. Partea rea e că ne 
blocăm o serie de investiții pe care ni le-am propus să le facem până atunci. Intrăm în 
forță în P.N.R.R. Avem patru proiecte pe care le depunem. Este vorba de Internatul 
Colegiului Național „Nicu Gane”, modificăm titlul în „Reabilitare și eficientizare termică a 
clădirii P+2 cu destinația Internat a Colegiului Național „ Nicu Gane” Fălticeni. Al doilea 
proiect este redenumit „Reabilitare și eficientizare termică și refuncționalizare a clădirii 
P+1”- fostul atelier mecanic de la Colegiul Național „Nicu Gane”. Continuăm cu două  
obiective de investiții noi, Cinematograful și clădirea Primăriei. Din primele informații, 
P.N.R.R –ul finanțează clădiri de până la 4,2 milioane euro. Probabil că nu vom reuși să 
includem cele patru investiții, dar măcar trei dintre ele, fără Primărie, urmând ca, după ce 
avem studiile finalizate, să încercăm să o includem în alt proiect cu finanțare europeană, 
probabil pe P.O.R. Apoi, proiectul cu finanțare europeană necesită anumite ajustări în 
ceea ce privește suplimentarea puterii electrice, modificarea instalației de alimentare cu 
energie electrică.  

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii? Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna  consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu  17  voturi „pentru”. Dl 
consilier local Pintilii Marius – Claudiu nu a participat la dezbateri și nu și-a exercitat 
dreptul de vot.  
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   desemnarea reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Fălticeni în 
Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din cadrul Colegiului 
Naţional “Nicu Gane” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii? 
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 



Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna  consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Până acum, membru în Comisia 
pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din cadrul Colegiului Naţional “Nicu 
Gane” Fălticeni era colega noastră Luminița Corbu. A obținut în urma concursului funcția 
de director, prin urmare postul se vacantează și vă rog să faceți propuneri. 
 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca din Comisia pentru 
evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din cadrul Colegiului Naţional “Nicu Gane” 
Fălticeni  să facă parte domnul Darabă Iulian-Cezar. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă:  
Alte propuneri sunt? 

Având în vedere că nu mai sunt alte propuneri se procedează la exercitarea 
votului, domnul Darabă Iulian -Cezar obținând 18 voturi „pentru”. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18  voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru închirierea spaţiilor 
din incinta Centrului medical Fălticeni, situat pe strada Ion Creangă, nr. 1, 
proprietatea privată a Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
     Dnul  primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Clădirea Policlinicii ne-a fost 
pusă la dispoziție de Spitalul Municipal Fălticeni deoarece tot ce înseamnă Ambulatoriu 
de specialitate s-a mutat în clădirea spitalului. Prin urmare, toate spațiile au rămas 
disponibile, cu excepția spațiilor achiziționate în condițiile legii, prin 2007-2008. Este 
vorba de câteva cabinete stomatologice, tehnică dentară, pediatrie, celelalte rămânând 
în domeniul privat al Municipiului Fălticeni și trebuie să le dăm o destinație. Clădirea a 
primit denumirea de „Centrul Medical Fălticeni” și va include doar cabinete medicale. Am 
făcut apartamentarea imobilului și am intrat în posesia tuturor documentelor tehnice 
referitoare la suprafețele spațiilor fiecărui cabinet și a suprafeței spațiilor comune, pentru 
că la pachet vor închiria și spațiile comune în cotă indivizată. Pentru Primărie păstrăm 
centrul de vaccinare. În față vom înlocui farmacia spitalului cu medicina școlară, care se 
afla pe strada Maior Ioan, într-o clădire veche și deteriorată. Mai sunt două spații tehnice 
pe care nu le vom scoate la licitație deocamdată, unul care adăpostește centrala și unul 
în care se regăsesc documente tehnice ale domnului Diaconu. Un spațiu îl vom da cu 
titlu gratuit către Asociația nevăzătorilor, care sunt în custodia noastră acum. Avem o 
solicitare de la  o Asociație cu copii cu probleme de autism. În evidența lor sunt  
aproximativ 40 copii cu autism care merg la Suceava. Vom analiza această propunere. 
Trebuie să ne gândim și la părinții acestor copii, care cheltuie sume destul de mari pe 
transport până la Suceava și retur. Lucrurile s-ar simplifica foarte mult și venim și în 
ajutorul acestor familii. Reabilităm și deja avem bani prinși în bugetul local să reabilităm 
toate spațiile comune. Nu am găsit lucruri bune, dar pe dedesubt, la subsol, curge un 
pârâu. Are sistem de drenaj propriu și intră în canalizarea orașului. Am curățat, vidanjat, 
căutăm soluția cea mai bună să redirecționăm acel pârâu unde trebuie. Reabilităm 
clădirea cu termo-sistem exterior. Avem o problemă în ceea ce privește accesarea 
fondurilor externe, europene sau guvernamentale, pentru că nu suntem proprietari pe 
toată clădirea, nu putem face un proiect separat, trebuie să facem un proiect comun și cu 



celelalte cabinete Din discuțiile pe care le-am avut nu prea mai sunt proprietari la 
cabinetele stomatologice pentru că nu mai au activitate de câțiva ani. Ne-au propus să le 
cumpărăm, dar nu avem posibilitate, nici legală cred, dar le-am sugerat să le vândă ei, 
nu ne deranjează atât timp cât destinația e tot medicală. Prețurile de închiriere sunt 
stabilite de un evaluator-expert autorizat  ANEVAR în urma unui raport de evaluare. Un 
spațiu se va închiria cu un preț cuprins  între 500 lei și 1090 lei pe lună. Sunt prețuri 
decente. Ne-am gândit la utilitatea socială pe  care le au aceste cabinete medicale, astfel 
încât să poată fi achitată și chiria către Primărie în condițiile legii, dar să rezolvăm și o 
problemă socială,  pentru că sunt mulți care au nevoie de servicii medicale și în spital, și 
în cabinete private. La prețul chiriei se adaugă o sumă fixă pentru curățenie și pază pe 
spații comune, iar în sarcina lor va intra plata prin refacturarea energiei electrice și 
termice. Noi plătim o sumă pe toată Primăria și refacturăm în funcție de metri pătrați. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna  consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Propuneri pentru membru titular și supleant? 
 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun pe domnul Sandu Ioan - 
Sergiu, membru titular și doamna  Corbu Luminița supleant. 
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Alte propuneri? 
 Dna  secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:  Pentru domnul Sandu –
Ioan  avem 17 „voturi”, iar pentru doamna Corbu Luminița  avem 15 „voturi”. Deci domnul 
Sandu va fi membru titular în comisie și dna Corbu membru supleant. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi “pentru” . 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea închirierii prin atribuire directă și/sau prin licitație publică, în 
condițiile legii, a suprafeței de 247,7353 ha teren pajiști permanente, proprietatea 
privată a municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este un contract foarte vechi care 
expiră. Este de acum 10 ani, prin urmare trebuie să reînnoim contractul. Este vorba 
despre Asociația Utilizatorilor de Pășuni din Municipiul Fălticeni. Ne bucură faptul că mai 
sunt proprietari de animale pe raza municipiului, deși numărul acestora este foarte mic. 
Dacă vorbeam de câteva sute de bovine, acum vorbim de câteva zeci. Ovinele sunt în 
număr mai mare. Ei vor încheia contracte cu Agenția de Plăți și Intervenție pentru 
Agricultură, le oferim concesiune iar dumnealor le oferim libertatea să-și gestioneze 
activitățile specifice. Sperăm ca lucrurile să fie în regulă, cum au fost și până acum, iar 
proprietarii să gestioneze corect aceste pășuni. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



Dna  consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Propuneri? 
 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun  ca din comisia de evaluare să 
facă parte domnul Murariu Bogdan, iar din comisia de  soluționare a contestațiilor, 
domnul Sandu Ioan-Sergiu.  
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Alte propuneri? Nu sunt. 
  Dna  secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:  În urma exercitării 
votului dumneavoastră domnul Murariu Bogdan a obținut 17 voturi „pentru”  și domnul 
Sandu Ioan-Sergiu a obținut 15 voturi „pentru”. Îi considerăm admiși în comisii. Vă 
mulțumesc!  
 Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  
 Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Voiam să vin cu o mențiune la toată 
chestia asta. Sunt 247 ha... din fericire cunosc zona foarte bine, și Antilești, și Șoldănești. 
Aș dori, dacă s-ar putea, aloca o parte din teren pentru împădurire.  
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu avem cum. Are destinația 
„pășuni”. Pentru a schimba destinația ne trebuie o documentație care să ajungă până la 
Ministerul Agriculturii. 
 Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Dacă nu mă înșel, o parte din teren 
face parte din acele zone cu alunecări. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Pentru acele suprafețe degradate 
Asociația nu primește subvenții de la APIA. 
 Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Ok. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ele sunt excluse din calculul total. 
Agenția asigură subvenții doar pentru zonele în care se poate pășuna. Suprafețele 
degradate, mlaștinlei, suprafețe de genul acesta sunt excluse de la calcul. 
           Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Deci în suprafețele acestea intră și 
cele degradate sau nu? 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Ele intră toate, numai că nu vor 
primi subvenții pentru ele. Nu putem să le excludem. Ar trebui să le facem cadastru 
separat. Ele nu sunt chestiuni veșnice. Este o zonă, care e zonă mlăștinoasă. Se face 
desecare și zona respectivă, după ce  APIA inspectează, se poate folosi pentru pășunat. 
Dar pentru împădurire nu îl putem folosi. Avem un program de împădurire, stânga-
dreapta pe Râul Târgului, care nu face parte din zona respectivă. Este vorba de capătul 
străzilor Forestierului, Horia, Cloșca, Crișan și Soldat Zamfir, iar în capătul celălalt, în 
capătul Cimitirului Evreiesc, pe Broșteni avem un proiect în colaborare cu ROMSILVA 
numai pentru împădurire, iar suprafețele respective nu fac parte din 247 ha. 
           Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Mulțumesc. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv  18  voturi „pentru” . 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Fălticeni în 
comisiile de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului organizat pentru 



ocuparea funcţiilor de director/director adjunct  din unităţile de învăţământ 
preuniversitar de stat din municipiul Fălticeni, sesiunea ianuarie – aprilie 2022 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Dnul  primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este a doua etapă de ocupare a 
funcțiilor de director. Au rămas vacante posturile de la Școala Gimnazială „Ion Irimescu” 
și de la Școala Gimnazială „Mihail Sadoveanu”. Vă rog să faceți propuneri. 
 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca membru titular în comisia 
de evaluare a probei de interviu la Școala Gimnazială „Ion Irimescu” pe domnul Matei 
Gabriel iar ca membru supleant pe subsemnata. Iar la Școala Gimnazială „Mihail 
Sadoveanu” propun ca membru titular pe dna Corbu Luminița și ca membru supleant pe 
domnul Haidău Răzvan – Petrică. 

Dnul  primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt anumite condiții de îndeplinit 
pentru a putea fi în comisie: nu trebuie să vă aflați în relații conflictuale nu nici un 
candidat, nu pot face parte soții, soțiile, rudele și afinii de până la gradul 4, să nu fie 
cadru didactic în unitatea de învățământ pentru care desfășoară interviul, să nu fie cadru 
didactic înscris în sesiunea curentă a concursului și să nu fie cadru didactic care ocupă 
funcția de director /director adjunct. 

Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: La Școala Gimnazială „Mihail 
Sadoveanu”, îl propun ca membru titular pe dl Darabă Iulian, în locul doamnei Corbu 
Luminița, deoarece dumneaei este director într-o unitate de învățământ din Municipiul 
Fălticeni. 

Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: În urma exercitării votului 
toți cei patru consilieri propuși au obținut câte 15 voturi “pentru”, din numărul total de 18 
voturi exprimate. Domnul Matei Gabriel este membru titular pentru concursul ce se va 
organiza la Școala „Ion Irimescu”, iar doamna Dulgheriu Maria membru supleant. La 
Școala „Mihail Sadoveanu” dl Darabă Iulian membru titular, iar domnul Haidău Răzvan, 
membru supleant. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna  consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18  voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea organigramei municipiului Fălticeni şi a statelor de funcţii ale 
aparatului de specialitate al primarului municipiului Fălticeni şi ale unităţilor 
subordonate - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am avut dezbatere publică și 
transparență decizională pentru aprobarea organigramei Municipiului Fălticeni și a 
statelor de funcții. Trebuie să ne încadrăm în numărul maximum comunicat de către 
Instituția Prefectului. Am făcut anumite modificări pentru eficientizarea activităților pe 
investiții, deoarece suntem  în situația în care avem patru direcții care se ocupă strict de 
partea de investiții, pe lângă activitățile de funcționare. Avem Direcția de Investiții și 
Direcția de Dezvoltare Locală. Unii dintre ei se canalizează pe proiecte cu finanțare 
europeană, o parte pe proiecte cu finanțare locală. La fel, Direcția de urbanism și 
disciplina în construcții  și Direcția tehnică au pondere de 50 % dezvoltare și 50% 



funcționare. Se adaugă Direcția de Utilități Publice. Este o organigramă pe care am 
propus-o pentru eficientizarea activităților de investiții și de dezvoltare,  în primul rând, 
deoarece o pare parte din colegii mei lucrează pe partea de funcționare, unde am 
constatat că se pot face anumite modificări și anumite  economii în ceea ce privește 
factorul uman. I-am redirecționat pe partea de investiții, astfel încât să avem aceste patru 
servicii dedicate activității de dezvoltare. Urmează un exercițiu financiar a Uniunii 
Europene extrem de generos, la care vrem să luăm o felie cât mai mare. Discutăm de 
Planul Național de Redresare și Reziliență, Programul Operaţional Infrastructură Mare, 
Programul Operațional Regional, Administrația Fondului pentru Mediu. Unele proiecte 
impun în Unitățile de implementare a proiectului cinci membri, respectiv responsabil 
proiect, responsabil financiar, responsabil tehnic, asistent manager și responsabil 
achiziții. Prin urmare pentru fiecare proiect trebuie să avem acest U.I.P de  cinci membri.  

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna  consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Se face o confuzie între salariații 
Primăriei. La numărul total al angajaților primăriei avem 70 însoțitori ai persoanelor cu 
handicap. Ei teoretic și practic sunt angajații primăriei. Dar ei nu derulează nici o 
activitate concretă în cadrul instituției. Sunt 70 posturi bugetate pentru care plătim salarii 
și contribuții la stat, dar în fișa postului principala lor activitate este să aibă grijă de 
persoana cu dizabilități și se numește „asistent personal”. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu , respectiv 15  voturi 
„pentru”. Dl cons. local Matei Gabriel dna cons. Local Chirilă Violeta și dna cons. Local 
Corbu Luminița nu si-au exercitat dreptul de vot.  
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru 
obiectivul de investiţie ”Reabilitare pod DN Km 414+500, str. Sucevei, Municipiul 
Fălticeni” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre podul de la 
intrare în municipiul Fălticeni, dinspre Suceava. Celălalt dinspre Roman l-am reabilitat 
printr-un proiect cu finanțare guvernamentală, prin Planul Național de Redresare și 
Reziliență și lucrurile au ieșit bine, o lucrare pentru care am fost lăudați. Au fost verificări 
de la Ministerul Dezvoltării, de la Inspectoratul de Stat în Construcții și lucrurile sunt 
absolut în regulă. Deci ne-am atins obiectivul, atât în ceea ce  privește funcționalizarea, 
cât și mărirea duratei de viață, având în vedere traficului infernal ce se derulează acolo. 
Facem același lucru cu podul de la ieșire dinspre municipiul Fălticeni, spre Suceava. El a 
fost inițial un pod. Între ele există o diferență de construcție de vreo 8 ani. Acum arată ca 
un singur pod cu 4 benzi, dar a fost un pod cu 2 benzi. Sunt două poduri care trebuie 
tratate impreună, cu toate că ele prezintă diferite disfuncționalități datorită vârstelor 
diferite. Fiind lipite, le vom trata unitar și expertiza tehnică va sugera soluții diferite pentru 
fiecare. Valoare totală a proiectului este de  3.650.084 lei, din care construcție și  montaj 



2.800.000 lei, aproximativ. Două poduri importante pe DN2 sunt în proprietatea noastră, 
chiar dacă sunt pe Drumul European E85.  

Dnul  consilier local, Stoica Cozmin: Este și un sens giratoriu sau nu? 
Dnul  primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E o chestie de aia trifoi. Nu cu 

sens giratoriu, de la pod mai în sus puțin. Exact cum vine drumul Pocoleniului.  Două 
benzi de intrat, două de ieșit. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 18 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL către titularii contractelor de 
închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Voi prezenta ambele proiecte. 
Legea dă voie chiriașilor, în baza contractului de închiriere, să achiziționeze 
apartamentul în care locuiesc. Pentru noi nu e un avantaj direct, pentru că doar 1% intră 
în bugetul nostru, restul de 99% se duc pentru ANL. Avantajul în mod indirect este că 
fiecare U.A. T. care vinde mai multe apartamente beneficiază de prioritate la finanțarea 
programelor următoare. Cu cât avem mai mulți chiriași care cumpără apartamente, cu 
atât mai mult vom fi în primele locuri la ANL București. Suntem mult în față la vânzări, 
depășim și Municipiul Suceava. În perioada imediat următoare vom obține finanțare și 
pentru construirea acelui bloc pe strada Armatei pentru medici, pentru specialiști în 
sănătate. Un proiect depus de foarte mult timp. Au fost probleme și cu studiul geologic 
întrucât terenul este instabil, dar zona este bună, e cu legătură la două străzi, Topitoriei 
și Armatei. Racordul la utilități este relativ ieftin, ușor de realizat și vom beneficia de 
finanțare.  Există posibilitatea achiziționării în rate. Și aici avem patru solicitări. Prețul 
este subvenționat de către stat, un preț mic, avantajos care oferă posibilitate de 
achiziționare, dar nu poate fi înstrăinat  în următorii cinci ani. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna  consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu  unanimitate de voturi, 
respectiv 18 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 



Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna  consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu  unanimitate de voturi, 
respectiv 18 voturi „pentru”. 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind comasarea unor corpuri de proprietate înscrise în domeniul privat  al  
Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt două suprafețe de teren care 
ne-au fost donate sau proprietarii acestora au renunțat la dreptul de proprietate. Sunt 
învecinate, le comasăm ca să avem o suprafață de 711 m2. Schimbăm categoria de 
folosință din arabil în drum și comasăm cele două suprafețe de teren. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul  consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 18  voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   preluarea în patrimoniul public a bunurilor aferente unor obiective de 
investiții ce deservesc sistemul de alimentare cu apă și canalizare al municipiului 
Fălticeni și transmiterea acestora în administrarea operatorului regional S.C. ACET 
S.A. Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de investițiile la apă și 
canal pe care le-am realizat în anul 2021 din venituri proprii, din bugetul local. Acea 
conductă de la Trezorerie până la C.E.C., foarte veche din azbociment, care o dată la 
două zile pocnea și trebuia să spargem strada și să nu putem asigura apa pentru 40% 
din consumatorii din Fălticeni. Am înlocuit conducta, este nouă, am rezolvat și cu 
branșamentele. Am rezolvat și problema hidranților pentru că nu aveam în zona 
respectivă. Continuăm cu extindere rețea apă pe strada Caporal Popescu. La fel și cu 
canalizarea pe această stradă și pe Răzeșilor. Anul acesta intră la asfaltare strada 
Răzeșilor. Toate aceste proiecte în valoare de 900.000 lei se vor achita din bugetul local 
și le includem în patrimoniul public al Municipiului Fălticeni, urmând să le dăm în 
administrare societății ACET.S.A. pentru a le utiliza. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 



Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv  18  voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  trecerea din  domeniului public al Municipiului Fălticeni, judeţul Suceava, în 
domeniul privat al acestuia, a trei imobile (platforme asfaltate) - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt trei platforme pe care dorim 
să facem investiții: platforma asfaltată în zona blocurilor 5-7, cu suprafața de 212 mp, 
platformă asfaltată, situată în municipiul Fălticeni, str. Maior Ioan, zona blocului nr.9, cu 
suprafața de 175 mp, platformă asfaltată, situată în municipiul Fălticeni, str. Aleea 
Căminului,  cu suprafața de 594 mp. Pe două dintre ele vrem să facem parcări 
supraterane. Pe Aleea Căminului sunt două parcări cu diferențe de nivel. Pe cel puțin 
una, dacă nu pe amândouă, vom face parcare supraterană. Putem accesa fonduri prin 
Programul Național de Redresare și Reziliență, urmând să rezolvăm problema 
aglomerației cu autovehiculele din zonă. În ceea ce privește parcarea de la Creșă, acolo 
nu avem spațiu să facem o parcare supraterană, dar vom face o modernizare. 
Deocamdată le trecem din public în privat, pentru a putea face investiții. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 18  voturi  „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  modificarea denumirii unui imobil, proprietatea privată a Municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba despre clădirea 
Spitalului de copii. Intenționăm să depunem un proiect amplu de modernizare. Lucrăm la 
documentația tehnică și la avizele necesare. Poate în acest an să demarăm procedurile 
de reabilitare și de intervenție. Acolo sunt două clădiri. Destinația acestei clădiri ne dorim 
să fie  sediu Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor, adică un fel de 
Casa Căsătoriilor, cum este la Iași. Așa sună cam tehnic, dar ne gândim să fie un sediu 



al serviciului.  E relativ impropriu aici la Primărie ,pentru că de multe ori este insuficient 
ca spațiu. În același timp renovăm, reabilităm clădirea care are o anumită valoare 
patrimonială și arhitecturală. Deocamdată schimbăm numele. 

Dna. consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 18  voturi  „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   Inițierea demersurilor privind încheierea unei Înțelegeri de Cooperare și 
Înfrățire între Municipiul Fălticeni, Județul Suceava și orașul Chieri, Italia - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am avut discuții atât cu ambasada  
Italiei în Romania, cu Consulatul nostru din Italia. Este un oraș de dimensiunile 
Fălticeniului, 34.500 de locuitori in zona metropolitană a orașului Torino, la 15 kilometri 
de zona centrală. Avem foarte multe aspecte în comun. În principal, ne referim la românii  
care se află în acea zonă, cam 2000 la număr, înregistrați cu acte, plus alte persoane 
care nu au rezidență permanentă, dar lucrează și locuiesc acolo. E un pas important 
pentru noi de a ne înfrăți, mai ales că ei au fost extrem de prompți și extrem de hotărâți 
pentru această cooperare. Ne-au trimis inițial o scrisoare de intenție la care am răspuns, 
iar dumnealor ne-au oferit deja hotărârea lor prin care doresc să se înfrățească cu 
Municipiul Fălticeni. Ne-au furnizat modelul dumnealor de hotărâre prin serviciul de 
Consulat. Urmează ca după hotărârea de consiliu local de astăzi să înaintăm demersurile 
la Ministerul de Externe  a României și a Italiei, încât să dobândim statutul de orașe  
înfrățite și să derulăm proiectele pe care ni le propunem prin această cooperare. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 18  voturi  „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind acordarea Avizului  prealabil de oportunitate pentru „Întocmire PUZ în 



vederea demolării construcției C1 și construirii unui imobil( D+P+3E), cu spațiu 
comercial (D+P) și locuințe colective ( E1+E2+E3), împrejmuire, sistematizare 
verticală și branșamente utilități” generat de imobilul situat în Suceava, intravilanul 
municipiului Fălticeni, strada Sucevei, nr.91A, identificat prin nr. cadastral 41292, 
proprietatea FLOREA GRIGORE și FLOREA LIDIEA - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este o suprafață de teren pe care 
solicitanții vor să construiască. Având în vedere că regimul de înălțime propus de ei 
depășește regimul de înălțime din zonă, se impune realizarea unui PUZ. Deocamdată 
astăzi le dăm voie să se apuce de realizarea PUZ-ului. Dacă vor obține toate avizele 
necesare, le vom aproba acest PUZ. Azi aprobăm avizul prealabil de oportunitate. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv  18  voturi  „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  modificarea  structurii organizatorice a spitalului Municipal Fălticeni - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Pentru eficientizarea activității 
Spitalului Municipal Fălticeni, se impune înființarea unui cabinet de reumatologie care va 
avea 5 paturi, în cadrul Secției de medicină internă. Înființarea Compartimentului de 
oncologie -5 paturi și înființarea Compartimentului de recuperare medicală - 5 paturi. Am 
început demersurile înainte de pandemie, acum ne permite și spațiul și prin urmare 
înființăm aceste compartimente. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Dna 
cons. local Cojocaru Liliana – Eugenia, d-na cons. local Edu Anca și d-na cons. local 
Chirilă Gabriela nu și-au exercitat dreptul de vot. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  suplimentarea statului de funcții al Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Dacă am aprobat înființarea 
compartimentului, aprobăm și suplimentarea statului de funcții. Un post de medic  
specialist reumatologie, un post de asistent reumatologie, 6 posturi de asistent pentru 
recuperare medicală, 5 posturi de infirmier în cadrul compartimentului de recuperare 
medicală și un post de îngrijitor în cadrul aceluiași compartiment. Un post medic 
specialist pediatrie, ca să avem linie de gardă și un medic specialist la Compartimentul 
primiri urgențe. Ar fi un lucru extraordinar să aducem acești trei medici . 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Avizul comisiilor? 

Dnul consilier local, jr. Murariu George – Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

Dna  consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia – preşedinte de şedinţă: 
Intervenţii?  

Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. Dna 
cons. local Cojocaru Liliana – Eugenia, d-na cons. local Edu Anca și d-na cons. local 
Chirilă Gabriela nu și-au exercitat dreptul de vot. 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv Informare privind  
activitatea desfășurată de Direcția Poliție Locală în perioada 01.01.2021-31.12.2021. 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Asta nu se votează, e obligația lor 
de a transmite în primele trei luni o informare a activității pe anul precedent. Citiți și dacă 
aveți obiecții sau propuneri, vă rog să ni le transmiteți. 

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv Diverse. 
Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Dat fiind faptul că suntem foarte 

aproape de graniță  și au început să se ocupe locurile de cazare, vom face și noi ceva în 
acest sens? Vom pune la dispoziție și noi ceva, o sală de sport?  

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Directorii unităților școlare din 
Fălticeni au  fost convocați la Inspectoratul Școlar Județean și se vehiculează două 
scenarii. Primul scenariu: dacă locurile de cazare sunt insuficiente până la noi, adică 
Rădăuți, Siret, Suceava, atunci li se va solicita directorilor de școli care au internate să 
spună ce număr de locuri au disponibile, fără să afecteze copiii care deja sunt interni. 
Scenariul doi: toți copiii vor fi trimiși acasă din internate, iar toate locurile vor fi puse la 
dispoziția refugiaților. Dacă nici așa nu reușim să facem acest lucru, sălile de sport vor fi 
puse gradual la dispoziție. Deocamdată nu avem solicitări de cazare în Fălticeni.  

Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Marea majoritate a lor nu știu, nu 
cunosc limba engleză. Le-am pus la dispoziție translator, un grup care să vorbească în 
limba lor, marea majoritate doresc să meargă mai departe. Tot ce va fi, va fi o perioadă 
de tranzit de 2,3 zile. Au deja aranjate chestiuni în afară. Sunt foarte puțini care cer azil 
politic, sunt foarte puțini cei care rămân. 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da. Majoritatea pleacă în Europa.  
Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Problemele cele mai mari sunt cu 

mexicanii, arabii, indienii. 
Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Am vorbit cu domnul senator 

Mândruță și la sala de sport din Milișăuți sunt 460 de indieni. Studenți indieni care trebuie 



să ajungă la București, în primă fază, la Ambasada Indiei să îi evacueze în India. E 
complicat, sunt 10 autocare. 

Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: C.F.R.-ul a dispus acum și tot ce 
înseamnă refugiați din Ucraina pot să meargă cu trenul. Oricum avem nevoie de hotărâre 
de consiliu. 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În afară de Sala de Sport  
Udișteanu, care ne aparține nouă și pe care o putem pune la dispoziție, nu putem să o 
facem de capul nostru.   

Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Corect. 
Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Trebuie să avem un plan al 

instituțiilor, noi nu putem dispune de inventarul instituțiilor publice așa, după niște păreri. 
Ținem permanent legătura. Dacă ni se solicită, vom fi prompți. Ce putem face noi legal 
este să punem la dispoziție spațiile pe care le avem, cu o dotare minimală, să dăm o 
masă caldă la Cantina de ajutor social, pe termen de 90 zile. Putem ține niște familii să le 
dăm trei mese pe zi, pentru 90 de zile, cu bani la bugetul local. Asta înseamnă să avem o 
solicitare din partea cuiva, un pontaj, toate documentele aferente. Iar pentru cazare v-am 
spus scenariile. Sălile de sport se alocă cu acordul Ministerului Educației. Oricât am fi de 
entuziaști să ajutăm, trebuie să respectăm anumite reguli.  

Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: De asta întreb. 
Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Dacă vom avea solicitare, vom 

acționa în consecință. Dar acele săli de sport trebuie dotate cu tot ce trebuie.  
Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Știu. Deja au început să se 

accidenteze și au venit și la urgențe. 
Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Nu avem solicitări oficiale din 

acest punct de vedere. Presiunea mare e pe Siret, Rădăuți și Suceava. La noi au ajuns 
familii și azi dimineață. Toate hotelurile din Fălticeni sunt ocupate integral. Toate. Iristar, 
Miraj care nu a mai funcționat de ani de zile, Turist, Angel Sofia, Buzdea, Park.... toate 
sunt ocupate în proporție de 100%.Tot ce putem, vom face în limite legale. 

Dnul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Ok, dar pentru astea este nevoie de 
hotărâre de consiliu, nu? 

Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Dacă vom avea solicitare, da. Dar 
trebuie să alocăm niște bani pentru aceste cheltuieli. Noi nu avem prevăzuți bani pentru 
refugiați în bugetul de venituri și cheltuieli. Dacă va fi nevoie, vom convoca Consiliul local 
de urgență, alocăm bani pentru plată masă, pentru un număr de persoane, pentru atâtea 
zile. Sper să nu ajungem acolo. Partea bună, dacă poate exista o parte bună, e că nu 
rămân la noi, toți au lucrurile aranjate, toți pleacă. 

Dnul  consilier local, ec. Mateiciuc Silviu: Cei care vin în momentul  acesta.  
Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Așa este! 
Dna consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia declară ședința închisă. 

Mulțumim frumos! 
 Ședința se încheie, drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
 
 
         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                           SECRETAR GENERAL MUNICIPIU  
Consilier local, prof. Corbu Luminița-Claudia               Jr. Mihaela Busuioc 
 

 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


